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Protokół Nr 6 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych odbytego w dniu 

17 sierpnia 2012 roku w godzinach 13
10

-15
50

 

 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Michał Franas przewodniczący komisji, powitał 

zebranych radnych – lista w załączeniu, Przewodniczącego Rady, Wójta oraz dyrektorów 

szkół, w posiedzeniu uczestniczył nowo powołany dyrektor ZSS pan Fidelus. Przedstawiając 

poniższy porządek posiedzenia, zaproponował zmianę w postaci dodania zagadnień 

dotyczących omówienia sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze. Po zakończeniu 

realizacji porządku posiedzenia komisja uda się do Zespołu Szkół: 

 

1. Informacja z realizacji budżetu za I półrocze 2012 r. 

2. Informacja o stanie przygotowań szkół do roku szkolnego 2012/2013. 

3. Działalność kulturalno-sportowa na terenie gminy. Wykorzystanie obiektów sportowych. 

4. Informacja o stanie dróg gminnych. 

5. Sprawy bieżące i pod obrady sesji. 

 

Ad. 1. Pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie z realizacji budżetu 

gminy za I półrocze bieżącego roku. Dodała, że sprawozdanie dopiero zostało ukończone i 

dlatego nie posiada jeszcze opinii RIO o tym sprawozdaniu. 

- Przewodniczący Rady zaproponował aby zwrócić uwagę na działy w których 

występuje zagrożenie braku realizacji planu. 

W dalszej wypowiedzi pani Skarbnik omówiła również wieloletnia prognozę długu oraz 

wydatki związane z oświatą. 

- dodatkowych uwag nie było. 

Ad. 2. Informację o stanie przygotowania szkoły do nowego roku szkolnego przedstawiła 

pani Ciechańska dyrektor szkoły podstawowej w Dębie – pisemna informacja w aktach. 

- Przewodniczący Rady zapytał czy coś zmieniło się w planach organizacyjnych, 

- pani Dyrektor oznajmiła, że pozostałe zaplanowane zadania do końca wakacji zostaną 

zrealizowane, a w planie organizacyjnym nie wprowadzano żadnych zmian 

Pani Grzegorska dyrektor szkoły podstawowej w Brudzewicach przedstawiła informację o 

stanie przygotowania szkoły do nowego roku szkolnego, dodała, że przedstawi skrótowo 

ponieważ pani Ciechańska przedstawiła zagadnienia porawno-organizacyjne i nie będzie ich 

powtarzać. Stwierdziła, że będą zmiany w planie organizacyjnym z powodu funkcji 

dyrektora.  

- radny Franas zapytał czy są zagrożone brakiem realizacji jakieś prace. 

Pan Szufladowicz obecny dyrektor Zespołu Szkół przedstawił również informację o pracach 

realizowanych w szkole w związku z przygotowaniem do nowego roku szkolnego. 

Przedstawił pana Fidelusa jako swojego następcę. 

- pan Fidelus dodał, że dojdzie nauczyciel matematyki w zespole. 

- radny Franas dodał, że komisja nic nie wie o przeprowadzonym konkursie, zapytał o 

zmiany kadrowe. 

- pan Szufladowicz dodał, że stworzono dodatkowe strefy chronione monitoringiem w 

budynku ze względu na nagromadzenie różnego sprzętu. 

- pan Fidelus omówił prace gospodarcze jakie odbywają się w szkole prowadzone na 

jego zlecenie jako przyszłego dyrektora. Utworzono nową pracownię języka 

angielskiego. Dodał, że występują problemy z porządkiem w okolicach budynku, 

szczególnie przy boisku, będzie dodatkowy monitoring okolic boiska ze względu na 
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niszczenie elewacji i sprzętów, policja często legitymuje młode osoby ale szkody i tak 

występują. 

Na posiedzenie komisji przybył Wójt Gminy. 

- radny Franas zwrócił się do Wójta z prośbą o przedstawienie informacji o konkursach 

na dyrektorów. 

- Wójt omówił proces konkursowy dodając, że zgłosiły się tylko dwie osoby w 

konkursie. 

- radny Franas zapoznał Wójta z omówionymi dotychczas zagadnieniami związanymi z 

przygotowaniem szkół do nowego roku szkolnego. Poprosił o wypowiedzenie sie w 

sprawie planowanej wizytacji szkół. 

W dyskusji radni zdecydowali o przełożeniu wizytacji szkół na następną komisję.  

- pan Fidelus w kwestii monitoringu dodał, że przeprowadził wywiad co do kosztów 

monitoringu, który mógłby zamknąć się w kwocie około 10 tys. zł. Monitoring jest 

niezbędny z powodu niszczenia elewacji. Interwencje Policji niewiele dają. 

Podjęto dyskusję związaną z problemem niszczenia elewacji, wyposażenia boiska jak i 

kwestiami dotyczącymi kosztów montażu monitoringu i jego celowości. W dyskusji Wójt 

dodał, że miasteczko ruchu drogowego jak i boisko ze względu na udział środków unijnych 

musi być ogólnodostępne. Radny Franas zaproponował wizytację w zespole szkół, a szkoły 

podstawowe podczas następnej komisji. Wójt dodał, że komisja gospodarcza również planuje 

wizytację szkół. W imieniu przewodniczącego komisji budżetowej poprosił aby dyrektorzy 

nie byli obecni na komisji lecz czekali w obiektach. 

- przewodniczący Rady zapytał czy w klasach równoległych jest ten sam program. 

- pan Fidelus stwierdził, że jest to ten sam program. 

W dalszej dyskusji radni omawiali programy nauczania, rodzaje podręczników oraz sprawy 

ogólnooświatowe. Radny Bogusz zaproponował ujednolicenie podręczników, aby można było 

odkupywać od starszych. 

Ad.3. Informację przedstawiła pani Zasowska Kierownik GOK – pisemna w załączeniu do 

protokołu. 

Radni pytań i uwag do informacji nie wnieśli. 

- radny Małachowski pytał co GOK szykuje na dożynki powiatowe. 

- pani Zasowska stwierdziła, że będzie to głównie jadło regionalne oraz występ koła 

gospodyń. 

-  radny Franas omówił nowe programy dotyczące profilaktyki przeciwalkoholowej. 

Pan Wójcicki pracownik urzędu gminy omówił kwestie wykorzystania obiektów sportowych 

w tym obiektu w Studziannie. Dodał, że z obiektu w Studziannie korzystają również 

mieszkańcy na zebrania oraz koło  gospodyń. 

-  radny Franas pytał o koszty utrzymania. 

-  pan Wójcicki oznajmił, że generalnie są to koszty energii elektrycznej. 

Ad. 4. Informację o stanie dróg przedstawił Wójt Gminy, dodał, że obecny stan jest 

zadawalający. Zużyto 1800 ton kruszywa, aktualnie rozwozi sie pozostałe 200 ton. Omówił 

również zaangażowanie prac z funduszy sołeckich, w Poświętnem wykonano chodnik a w 

Brudzewicach odnowiono rowy przydrożne. Droga po której dowożone są dzieci jest w 

dobrym stanie, na bieżąco remontowana. 

- radny Franas pytał czy autobus może jeździć przez Zanart. 

- Wójt oznajmił, że trasa dowozu jest ustalana w przetargu, wydłużenie trasy może 

zwiększyć czas dowozu. 

- radny Franas oznajmił, że rodzice proszą o zmianę trasy autobusu, poruszył również 

kwestie przejazdów wysokotonażowych pojazdów po drodze przez Poręby. 

- obecny na posiedzeniu pan Pisarski dodał, że pojazdy te dowożą materiał do budowy 

dróg leśnych, poruszają sie po naszych drogach niszcząc je. 
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- radny Bogusz oznajmił, że była rozmowa w Nadleśnictwie  z wykonawcą  i ustalano 

trasy przejazdu drogami leśnymi a nie gminnymi. To kierowcy samowolnie zmieniają 

trasy. 

- przewodniczący rady dodał, że na drogach gminy Odrzywół są ustawione 

odpowiednie znaki ograniczające tonaż. 

- pan Pisarski oznajmił, że znaki ograniczą ruch lokalny, należy zwrócić uwagę 

kierowcom. 

- radny Moskwa poruszył kwestie naprawy mostku na drodze pomiędzy Wólkami i 

Mysiakowcem. 

- Wójt oznajmił, że po wypadku i zniszczeniu barierki, ktoś dodatkową ją ukradł. 

Naprawa będzie w najbliższym czasie. 

- radny Moskwa poruszył kwestie przedszkola. 

- Wójt oznajmił, że wniosek złożony przez stowarzyszenie nie przeszedł pomyślnej 

weryfikacji. 

- radny Moskwa poruszył kwestie awaryjnego zaopatrzenia mieszkańców w wodę 

podczas długotrwałego usuwania awarii, czy zwracano sie do Wójta. Co z rowem przy 

ulicy Bielawskiej. 

- Wójt oznajmił, że kierownik nie zwracał się z prośbą o zabezpieczenie dowozu wody, 

a rów na prośbę mieszkańców został częściowo zasypany gruntem pochodzącym z 

budowy chodnika. 

- przewodniczący rady poruszył kwestie rowu koło kapliczki w Poświętnem i skargi 

jaka wpłynęła do Rady. 

- Wójt oznajmił, że rów został oczyszczony, skarżąca została poinformowana o 

przeprowadzonych pracach. 

Przewodniczący Komisji radny Franas oznajmił, że zamyka o godzinie 15
20

 część pierwszą 

posiedzenia komisji i jednocześnie zaprosił radnych do udania się do zespołu szkół.   

Ustalenia komisji po wizji lokalnej: 

 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień o godzinie          radny Franas 

przewodniczący komisji zamknął posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych. 

Protokołował 

       Przewodniczący Komisji Oświaty,  

       Kultury, zdrowia i Spraw Socjalnych 

Bolesław Kośka 

        Michał Franas 

 


